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Ny ordförande valdes på årsmötet 

Gunilla Silverberg valdes till ny ordförande och tidigare ordf Magnus Eriksson avtackades. 

Resten av styrelsen sitter kvar eller blev omvald. 

Framtidsgruppen 

Som en informationspunkt på årsmötet gjorde Framtidsgruppen en presentation av sitt arbete. 

Det efterfrågades kopia av bilderna som visades – de ligger på hemsidan. Framtidsgruppen 

utarbetar nu information som kommer att läggas på hemsidan inom kort. Framtidsgruppen 

arbetar vidare med syfte att skapa goda förutsättningar för framtiden. 

Förbättringar inför nästa årsmöte 

Vi har fått in synpunkter under och efter mötet – och vi instämmer. Det var svårt att höra de 

som pratade och svårigheter för den som satt längst bak att se och läsa vad som stod på bilderna 

som presenterades. Nästa år gör vi annorlunda. 

- Registrering av medlemmar och fullmakter kommer att ske utanför möteslokalen, så 

den sammanräkningen är klar när mötet börjar. Då kan man komma i god tid och ha en 

stund för att prata med varandra i väntan på mötet. 

- Vi möblerar om till ”biosittning” – så får fler plats längre fram i lokalen för bättre ljud 

och synbarhet av bilder som visas. Hela styrelsen sitter samlad vid bord längst fram och 

presenterar sig.  

- Nästa år ska vi skaffa nycklar till skåpet med mikrofoner till ljudanläggningen. 

- Är tidpunkten kl 17.00 en lördag verkligen en optimal mötestid? Vi vill därför ändra 

den beslutade tiden för nästa årsmöte till söndag 23 juli 2023 kl 10.00. 

Löpande arbete med vägarna 

Ni har säkert stött på Reid ute på vägarna tillsammans med Gösta Oredsson (med flera) när de 

fyller i potthål som bildats. Reid berättar att han blir väldigt glad när man stannar och pratar om 

vägarna. Reid meddelar också att om någon har lust att hjälpa till så är det bara trevligt. Alla 

kontaktuppgifter finns på hemsidan www.skinnarvik.se  

 

Vi önskar alla en fortsatt skön sommar / Styrelsen 


